

From the Pastor's Desk

The passing of Labor Day weekend signals the end of the relaxing summer season and the start, if not of the busy season of fall, then the dwindling of long, sunny days and of the many enjoyable distractions of outdoor activities, trips, and festivals.

Teachers and young people return to school and the everyday work world focuses more closely on business as usual.

Parish life, too, re-surfaces from its lull of activity, dependent as it is on the return of parishioners from the rest and joys of summer.

Over the past few years, the parish has found this to be a good time to have a **Ministry Fair**, inviting parishioners to attend a gathering of the parish's ministries after Mass.

Experience has shown, however, that these Ministry Fairs do not draw a large number of parishioners to learn about our ministries and, hopefully, to join one or more them.

So, this year, over the next several months, the parish will have a "rolling" Ministry Fair, inviting ministry leaders to provide information about their ministries to parishioners at the Mass.

Following the Mass at which a ministry representative speaks, the ministry will hand out literature and provide signup sheets for parishioners interested in joining the ministry. Ministry members will be on hand to answer questions, too.

The success of our many ministries – and the vitality of our parish, relies on engaged and committed volunteers to participate in them.

Please support our parish with your time and talent through your involvement in one or more of our ministries.

Holy Guardian Angels Parish needs you!

-Fr. Brian Kean

Desde el escritorio del párroco

El fin de semana del Día del Trabajo marca el fin de la relajante temporada de verano y el comienzo, si no de la ajetreada temporada de otoño, al menos de la disminución de los días largos y soleados y de las muchas distracciones agradables de las actividades al aire libre, los viajes y los festivales.

Los maestros y los jóvenes regresan a la escuela y el mundo laboral cotidiano se centra más en los negocios como de costumbre.

La vida parroquial también resurge de su calma de actividad, dependiente como está del regreso de los feligreses del descanso y las alegrías del verano.

En los últimos años, la parroquia ha descubierto que este es un buen momento para tener una **Feria de Ministerios**, invitando a los feligreses a asistir a una reunión de los ministerios de la parroquia después de la misa.

Sin embargo, la experiencia ha demostrado que estas Ferias de Ministerios no atraen a una gran cantidad de feligreses para aprender sobre nuestros ministerios y, con suerte, unirse a uno o más de ellos.

Por eso, este año, durante los próximos meses, la parroquia tendrá una Feria Ministerial "permanente", invitando a los líderes ministeriales a brindar información sobre sus ministerios a los feligreses en la Misa.

Después de la Misa en la que hablará un representante del ministerio, el ministerio distribuirá literatura y proporcionará hojas de inscripción para los feligreses interesados en unirse al ministerio. Los miembros del ministerio también estarán disponibles para responder preguntas.

El éxito de nuestros numerosos ministerios, y la vitalidad de nuestra parroquia, depende de voluntarios comprometidos y comprometidos que participen en ellos.

Por favor, apoye a nuestra parroquia con su tiempo y talento a través de su participación en uno o más de nuestros ministerios.

¡La parroquia Holy Guardian Angels te necesita!

- Padre Brian Kean

